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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Történt e változás az „Utolsó Padban"?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön azt vállalta, hogy folytatja az "Utolsó Padból" programot a nem fogyatékos gyermekek
enyhe fokban értelmi fogyatékossá minősítésének visszaszorítására érdekében . Szakértők
rendre kétségüket fejezték ki a program indulása óta a megoldás szakmai megalapozottság a
felől . Ok és a szül ők egyaránt hangot adtak azon kételyüknek is, hogy e gyermekek
beillesztése normál iskolai közösségekbe megfelelő szakmai támogatás nélkül nem szolgálj a
e gyermekek érdekeit . A szükséges szakmai támogatást és annak anyagi feltételeit rendr e
hiányolták .

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen eredményeket tud felmutatni minisztersége idejéb ő l a program alakulása terén ?

Kérem, mutassa be, milyen szakmai fedezettel és milyen eredményeket hozott a program, é s
az eredményességet miként vizsgálták?

Hány tanuló vett részt az Utolsó Padból programban a program születése óta eltelt id őben
évenként?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Cseresnyés Pétel


	page 1

